

2026/5/4 下午 04:35:14

斐濟逸仙小學 2020 結業式頒獎典禮

#斐濟 #逸仙小學 #結業式 #頒獎典禮

駐斐濟駐斐濟代表處

活動時間：2020-12-15

斐濟逸仙小學於12月15日舉辦2020學年結業式頒獎典禮，臺北貿易辦事處代表黎倩儀應邀出席頒發中文成績優異獎予1至8年級各班前4名的受獎學生，還有最佳中文演講獎、8年級畢業生學業成績最佳獎及數學成績最佳獎。黎代表感謝教師及家長於本學年之辛勞，並鼓勵學生奮發讀書。

Yat Sen Primary School held its 2020 Annual Prize Giving Ceremony on 15 December 2020. Representative of the Taipei Trade Office, Jessica Lee was invited to give Chinese Language Prizes and Special Prizes to Yat Sen Primary School students.

There are total 84 students from year 1 to year 8 awarded by the Chinese Language Prizes and 3 Special Prizes for the best in Public Speaking in Chinese, Highest aggregate marks in Year 8 and Excellence in Mathematics. Representative Jessica Lee thanks teachers and parents hard working in this school year and encourage students to keep study hard in the future.



駐斐濟代表處黎倩儀代表致詞勉勵逸仙小學師生及家長。

2026/5/4 下午 04:35:14

斐濟逸仙小學 2020 結業式頒獎典禮

#斐濟 #逸仙小學 #結業式 #頒獎典禮

駐斐濟駐斐濟代表處

活動時間：2020-12-15



駐斐濟代表處黎倩儀代表頒發中文成績優異獎給獲獎生。



駐斐濟代表處黎倩儀代表與斐濟華人教育協會理事暨逸仙小學校長及教師合影。